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Styrelsemöte IFK Grimslöv 
 

Tid 2023-08-15 18:00  

Plats Furuskans 

Deltagare Samtliga i styrelsen samt representanter från herr, dam och 
ungdomssektion kallade. Närvarande; Charlotte, Anna-Stina, Roger, 
Marcus, Angelica, Erica, Linnea 

 

Agenda 

1 Godkännande av föregående minnesanteckningar: 
Godkändes  

2 Information/dialog 

2.1 Status för respektive sektion 

2.1.1 Herrsektion 

• Division 4 laget: Laget har bra stämning och det ser lovande ut om nytt 
division 4 kontrakt.  

• J18 startar imorgon.  

• Divison 5 laget har haft det tufft.  

• Behöver ha ett nytt möte med Västra Torsås om inför nästa år.  

• Charlotte skickar en lista på vilka som inte betalt sin träningsavgift.  

• Haft möte inom fotbollssektionen i IFK Grimslöv, haft dialog med uppgifter 
och ansvar/uppdelning. Tror det har fungerat bra kring bilbingot.  
 

2.1.2 Damsektion 

• Damlaget har svårt att få personer till de två lagen fortsatt.  

• Roger har haft möte med Johnny för damlaget samt med damlagets spelare 
och ledare om svårigheter och möjligheter med lagen. Osäkert om Johnny har 
möjligt att fortsätta nästa år. 

• Tova behöver avlastas, Roger har haft samtal med Tova om på vilket sätt. 
Tova kommer fortsätta med F09 och F13. Roger är med och hjälper till på 
ledarsidan damlaget under hösten.    

• Finns tankar om träningsläger till våren utomlands, bra sammanhållning i 
laget.  
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• Spelar i år i två fortsättningsserier, kan inte avancera i serierna. Får bara 
använda fyra spelare egentligen från det ena laget enligt regler men försöker 
lösa det under hösten utan att använda så många spelar från F09.  

2.1.3 Ungdomssektion 

• Fotbollsskola över 50 barn, lyckad.  

• Ungdomsdomarna fungerar bra.  

• Fotbollens dag är klart med domare och matcher. 

• Dialog har skett mellan gymnastikföreningen och ungdomssektionen om 
upplägg för gymnastikföreningens aktivitet.   

• Roger ska kolla med bågskytteföreningen om de vill ha aktivitet även i år.  

• Idéer bollas om att utveckla fotbollensdag till något mer till kommande år. 
Avvaktar.  

• Charlotte har skickat ut till ungdomslagen om lagpeng i stället för fest för 
ungdomslagen.  

2.1.4 Plan 

• Har beställt nya batterier 

• Gräsklipparna har fungerat bra.  

• Framför ett av målen lite dålig, annars är planerna bra. Kollar med Veg Tech 
om de har färdigt gräs att lägga ut.  

• Städning inför fotbollens dag förslagsvis 27 augusti. Roger skickar lista och 
kollar vilken tid med aktuellt lag.   

 

2.1.5 Bingo 

• Bingosektionen behöver mer folk till kommande år. Det är mycket att 
medverka vid 9 gånger för utroparna. Charlotte har även lagt mycket tid att på 
medverkan under sommaren.   

• Kan vi kraftsamla till 7 gånger istället för 9 gånger nästa sommar? De första 
två gångerna i samband med midsommar och studenttider.  

• Önskemål finns från de som varit där att alltid starta vid 18:30. Lättare att 
marknadsföra med färre gånger.   

• Charlotte har skaffat presentkort till utropare.  

• Skyltarna ska ned och sladdar tas ned av Roger och Christian  

2.2 Ekonomi  

• Enligt resultatrapporten ser herrsektions budget ut att ligga över.   

• Frågetecken från Marcus kring några poster. Erhållna reklambidrag är den 
posten som inte är i linje med budgeterat. Efterfrågar tips på aktiviteter.  

• Gällande LOK-stödet för herrlagen (enbart spelare under 25 år) så inväntar 
Charlotte svar från Västra Torsås.  

• Bilbingot har gått bra – lite kostnader men det ser ut som att det blir ca 
130 000 kr plus netto.  

2.3 Furuskans 

• Information till samtliga om vad Hickon dialog med försäkringsbolaget 

Dina och hur styrelsen har resonerat, se minnesanteckningar från extra 

styrelsemöte med 2023-07-13.  
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• Fakturor på vad vatten och Anticimex samt en sammanställning är skickade 

till Dina. Roger är i dialog med Dina fortsatt utifrån att vi anser att vi har 

rätt till en större del än att få 50% och har inte sagt definitivt nej till bolaget 

om renovering via Hickon.  

• Bygg-gruppen väntar på ett beslut från styrelsen om hur de ska gå vidare.  

• Roger haft dialog med Gransholm om deras bygge. Kostnaden låg på 3,7 

miljoner (ca 14 000 kr/kvm). Då har de lagt ned 2000 ideella timmar utöver 

det. De har lånat 3 miljoner från Växjö kommun, har ca 400 000 kr per år i 

avbetalning och räntor. Lade på solceller och fick då 75% i bidrag från 

Växjö kommun-  

• Som alternativ finns renovering av befintlig byggnad. Möjligt att söka 

bidrag för energirådgivning? 

• Roger har kollat med Pelle Lindén om han kan vara behjälplig om man 

skulle rita upp redan befintliga byggnader, utifrån att man inte kan flytta 

alla väggar i moduler.  

2.4 Övrigt 

• Blev ingen ledarträff.  

• Möjligen försöka få till någon större träff. Har haft det tidigare när RF-

SISU bidrog. Göra arbetsgrupper där vi också samlar oss kring aktiviteter 

vi har, skriver ned vad som behöver göras inför ex. kring cupen. 

• Charlotte pratar med nya SISU-ledaren om möjligheter, men det kanske är 

snarare bättre till kommande år.  

• Årsfest IFK-fest? Har varit runt 100–120 personer. Musik och 

underhållning, spånar idéer.  

• Styrelsen och vissa sektioner till aktivitet, styrelsen och sektionerna.  

• Årsmöte är 3 december.  

3 Uppdrag inför kommande styrelsemöte 
• Angelica kollar med kommunen om energirådgivare samt undviker vilka 

bidrag som finns för energirådgivning.  

• Vilka bidrag finns att söka- alla håller ögonen öppna och mailar Angelica.  

• Angelica ber Jonas att kolla om han kan rita upp den tidigare 

planlösningen.  

• Linnea ringer och kollar lokalen för IFK fest 11/11 samt undersöker om det 

finns personer i damlaget som kan vara med i festkommittén.  

• Charlotte tittar på eventuell aktivitet, fredag enklare med aktivitet. En helg 

i oktober.  

4 Fattade beslut: 
• IFK-fest genomförs, planerad till lördag 11 november. 

5 Nästa möte 
• Måndagen 25 september kl 18 på Furuskans.  

 

6 Mötets avslutades  
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Ordförande tackar alla närvarande och förklarar mötet avslutat. 

 

  

…………………………….  ………………………… 

Vid protokollet Angelica Arvidsson  Justerare Roger 

Arvidsson 
 


